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بیـــش از 70 نفر از دانشـــجویان و دانش آموزانـــی که جزء برگزیدگان 
میهمـــان  گذشـــته  ز  و ر می شـــوند،  محســـوب  کشـــور  لمپیـــادی  ا
مقام معظم رهبری بودند تا بعد از 5 ســـال، بار دیگر مدال هایشـــان 

ی که با شـــیوع همه گیـــری کرونا  را بـــه ایشـــان تقدیـــم کننـــد. دیـــدار
متوقف شـــده بود، بار دیگر دیروز بعد از درخواســـت هایی که خود 
پا شـــد تا  دانشـــجویان و دانش آموزان المپیادی داشـــتند بار دیگر بر
 ، از این طریق در کنار مجال دیدار این قشـــر با شـــخص اول کشـــور
فرصتـــی بـــرای طـــرح دغدغه های آنهـــا در فضای غیررســـمی فراهم 
ی، مثل همه دیدارها  شـــود. با انتشـــار فیلم های آن در فضای مجاز

حاشیه های درخواست دانشجویان برای گرفتن انگشتر یا خواندن 
... به چشـــم می آمد و دانشـــجویان و دانش آموزان از  خطبـــه عقـــد و
این فرصت کوتاه، برای طرح دغدغه های شخصی شـــان اســـتفاده 
کـــرده بودنـــد. از طـــرف دیگـــر این دیـــدار زمینه را برای طـــرح گلایه 
ایـــن قشـــرش مبنی بـــر عـــدم بهره گیـــری از ظرفیـــت آنهـــا بـــرای حـــل 
مشـــکلات کشـــور هـــم باز کرده بود، گلایه ای کـــه مربوط به دیروز و 

امـــروز نیســـت و تـــا امـــروز به طرق مختلف مطرح شـــده، امـــا طبیعتا 
ی که با حضور شـــخص اول کشـــور برگزار شـــده  طرح آن در دیدار
باشـــد، شـــرایط را متفاوت می کند. در این گزارش در کنار گفت وگو 
با مســـئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در بنیاد ملی نخبگان، 
به سراغ دو تن از المپیادی های حاضر هم رفتیم تا از حال و هوای 

این مراســـم بگویند. 

 نخبگان در دیدار بی واسطه با رهبر انقلاب 
 از امیدها و انتقادات شان گفتند

راه و رسم نخبگی

مسئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در بنیاد ملی نخبگان:

المپیادی ها مسائل و دغدغه های صنفی شان را مطرح کردند

ســـعید کرمی، مســـئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در بنیاد ملی 
یخچه این دیدار بـــه قبل از کرونا برمی گردد  نخبـــگان بـــا بیان اینکه تار
و تـــا امـــروز هم دو بار این دیدار را داشـــتیم، گفت: »اهدای مدال ها به 
مقام معظم رهبـــری به صـــورت خودجـــوش بوده اســـت، یعنی بچه های 
المپیادی خودشان جمع شده و چند نفر به اصطلاح کار را دنبال کرده 
و فراخوانی را منتشـــر می کردند و آن دســـته از المپیادی هایی که مایل 
بودند، مدال های خود را به مقام معظم رهبری اهدا می کردند. البته این 
دوره چند تفاوت هم داشت که یکی از آنها آن بود که امسال منتخبی 

ی را هم اضافه کردیم.«  از المپیادی هـــای دانش آموز
ی و 30 نفـــر از  او افـــزود: »تقریبـــا 50 نفـــر از المپیادی هایـــی دانش آمـــوز
المپیادی های دانشـــجویی را داشـــتیم؛ هر چند لیســـتی که به دســـت 
مـــا رســـیده بـــود، حدودا 350 نفر از المپیادی هـــا آن را امضا کرده بودند 
امـــا به علـــت محدودیت هایی که در دفتر مقام معظم رهبری داشـــته و 
قـــرار بـــود تنها یک دیدار مختصر باشـــد، این میزان را به 80 نفر کاهش 
کنندگان این نامه هم  دادیم. قطعا با این اتفاق، انتخاب از میان امضا
کار بسیار سختی بود؛ اتفاقی که باعث شد تا جمعی از المپیادی ها از 

اینکه نتوانستند در جلسه حضور پیدا کنند، علی رغم اینکه مدال شان 
را نیز اهدا کردند، ناراحت شـــوند. اما دلیل این اتفاق تنها محدودیت 

فضایـــی بـــود که برای این دیدار با آن روبه رو بودیم.« 
 مســـئول نهـــاد نمایندگـــی مقام معظم رهبـــری در بنیـــاد ملـــی نخبگان 
یـــح کـــرد: »این دیـــدار بســـیار صمیمی بود و کل دیـــدار در همین  تصر
ی که در ابتدا نماز جماعـــت ظهر و عصر به  فضـــا دنبال شـــد. به طـــور
اقامه مقام معظم رهبری خوانده شد و بعد از نماز 5 نفر از دانشجویان 
دغدغه هایشـــان را در حـــوزه المپیـــاد و توجـــه بـــه حـــوزه نخبگانـــی در 
کشـــور مطـــرح کردنـــد. بعـــد از پایان ایـــن بخش نزدیک بـــه 20 دقیقه ای 
مقام معظم رهبری دغدغه هایشـــان را مطرح کردند که بسیار قابل توجه 
بود؛ به ویژه اینکه ایشـــان به بحث جهش علمی اشـــاره کردند. با وجود 
ی که  اینکه از سال گذشته این دغدغه را از ایشان می شنیدیم، به طور
در دیدار نخبگان ســـال 1402 نیز به آن اشـــاره کردند اما امسال جدی تر 
به این مهم پرداختند. مقام معظم رهبری در دیدار دیروز عنوان کردند 
که در دهه 80 جهش علمی را در کشـــور ثبت کرده و رشـــد علمی چند 
برابری را نسبت به دنیا داشتیم و همین مساله باعث شد تا به جایگاهی 
در دنیا برسیم، اما متاسفانه در پایان دهه 90 ما شاهد توقف و عقبگرد 

در این حوزه بوده ایم که باید این مهم جبران شـــود.« 

   مطالبه مقام معظم رهبری جدی گرفتن حوزه 
نخبگان از سوی دولت و متولیان این حوزه است

کرمـــی در همیـــن زمینـــه با بیان اینکـــه مطالبه امـــروز مقام معظم رهبری 
آن بـــود کـــه چه دولـــت و چه متولیـــان حوزه نخبگان و خـــود بچه های 
ی شـــان  المپیـــادی بحـــث جهش علمی را جدی بگیرند و هدف گذار
نیز این حوزه باشـــد تا شـــاهد تغییر وضعیت باشـــیم، اظهار داشـــت: 
یـــده ای که صحبت کردنـــد به نوعی به این حوزه پرداختند.  »هـــر 5 برگز

ن انتخاب قبلی به  البته باید این مســـاله را هم بگویم که این افراد بدو
سخنرانی پرداختند، یعنی صرفا در همان جلسه نکته ای را داشتند و 
می خواســـتند مطرح کنند که این شـــرایط هم فراهم شد و این طور نبود 
که از پیش از میان شرکت کنندگان، آنها انتخاب شده باشند. نکات 
مطروحه از سوی بچه ها هم متنوع بود و بخشی از آنها نگاه شان این بود 
که بچه های المپیادی تلاش می کنند و موفقیتی را به دست می آورند، 
اما وقتی به این موفقیت رســـیده و باید به کار کشـــور بیایند، دیگر رها 
می شـــوند. دغدغه آنها این بود که  ای کاش زمینه اســـتفاده از ظرفیت 
المپیادی ها برای پیشرفت علمی در کشور فراهم شود. همچنین بخش 
دیگـــر می گفتنـــد باید زمینـــه عملیاتی کردن ایـــده بچه های المپیادی 
ن دغدغـــه از آزمایشـــگاه های معتبر و  فراهـــم شـــود و آنهـــا بتواننـــد بدو

کز علمی اســـتفاده کنند.«  مرا
او اظهـــار داشـــت: »بخـــش دیگـــری از بچه هـــای المپیـــادی حاضر در 
، نگاه شـــان به حوزه علوم انســـانی بود و مشـــخصا یکی و دو  این دیدار
نفر که از فارغ التحصیلان و دانشـــجویان رشـــته های جامعه شناســـی و 
فلسفه دانشگاه تهران که طبیعتا جزء المپیادی ها بودند، دغدغه شان 
این بود که به موازات توجه به رشـــته های فنی و پزشـــکی، به حوزه های 
علوم انســـانی توجه لازم از ســـوی بخش های مختلف در کشور صورت 
نمی گیـــرد. در حقیقـــت اصـــل دغدغه بچه ها در حوزه همـــان المپیاد 
بـــود و هـــر 5 نفر نیـــز در پایـــان صحبت هایشـــان، از مقام معظم رهبری 
... را داشـــتند  ، خواندن خطبه عقد و درخواســـت هایی مانند انگشـــتر
کـــه این درخواســـت ها نیز در همه دیدارهایی کـــه مقام معظم رهبری با 

یان دارند، وجود دارد.«  دانشجو
مســـئول نهـــاد نمایندگـــی مقام معظم رهبـــری در بنیـــاد ملـــی نخبـــگان 
یح کرد: »مقام معظم رهبری در بخشی از دغدغه های المپیادی ها  تصر
عنـــوان کردنـــد کـــه بعـــد از کســـب مـــدال نبایـــد ایـــن بچه هـــا فراموش 

ی و اقتصاد  ن علم، فنـــاور شـــوند و در همیـــن راســـتا خطـــاب به معـــاو
، وزرای علوم و بهداشـــت و نهاد نمایندگی  دانش بنیـــان رئیس جمهـــور
مقام  معظم رهبری در دانشـــگاه ها عنوان کردند که این دستگاه ها باید 
چنین زمینه ای را فراهم کنند. همچنین ایشـــان عنوان کردند بنده هم 
موافق هســـتم که مدال گرفتن نباید پایان فعالیت بچه های المپیادی 
ینی داشته باشند.  باشد و آنها باید در مسیر رشد علمی کشور نقش آفر
این دیدار را باید جزء یکی از صمیمی ترین دیدارهای مقام معظم رهبری 

در سال های اخیر دانست.« 
او بـــا بیـــان اینکـــه ایشـــان با تـــک به تک بچه هـــا تا جایی که توانســـتند 
گفت وگـــو کردنـــد، ادامه داد: »حس عاطفی کـــه بچه ها در پایان دیدار 
داشتند، حس وصف ناپذیری بوده است. باید به این مساله اشاره کنم 
کـــه دیـــدار رهبـــری با نخبگان هر ســـاله برگزار می شـــود و در آن 8 نفر از 
دانشـــجویان دغدغه هایشـــان را درباره مســـائل کلان کشور به خصوص 
ی مطرح می کنند و معمولا نیز فرمایشـــات  در حوزه هـــای علـــم و فنـــاور
یان نخبگی جهت دهی می کند، اما دیدار  بردی بوده و به جر رهبری، کار
روز گذشـــته، دیدار غیررســـمی و صمیمی بوده اســـت، به همین دلیل 
مســـائلی که مطرح شـــده بود نیز به موضوعات صنفی این حوزه مرتبط 
می شد و اصلا قرار هم نبود بچه ها در حوزه های کلان کشور ورود کنند.« 
یح کرد: »مقام معظم رهبری نیز در این دیدار دقایقی بیشـــتر  کرمی تصر
صحبـــت نکردنـــد و صحبت هایشـــان نیـــز کامـــلا در فضای رســـمی و 
در پاســـخ بـــه دیـــدگاه بچه ها بوده اســـت. ایـــن دیدار نیز در پاســـخ به 
ی های یک ســـاله ای بود که از ســـوی المپیادی ها داشـــتیم و  نامه نگار
که ما از ســـال 98  این وقفه نیز به خاطر شـــرایط کرونایی کشـــور بود؛ چرا
بـــه بعـــد دیگـــر چنین دیدار و مراســـم اهـــدای مدال را نداشـــتیم، البته 
به صورت معمول هر دو یا ســـه ســـال یکبار این دیدار برگزار می شـــود و 

طبیعتـــا بعـــد از این هم همین طور خواهد بود.« 

دانشجوی پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران:

المپیادها متولی یکپارچه و   واحدی در کشور ندارند 
علی محمـــد یاوراحمـــدی، دانشـــجوی ســـال پنجم پزشـــکی دانشـــگاه 
ی دانشـــجویی  علوم پزشـــکی تهران و دارنده مدال طلای المپیاد کشـــور
یـــت نظـــام ســـلامت دوره پانزدهم بـــا بیان اینکـــه از 9 ماه  در رشـــته مدیر
قبـــل تـــلاش بچه هـــا در اردویـــی کـــه 11 مهر ماه ســـال گذشـــته بنیاد ملی 
نخبگان در مشهد برگزار کرد، برای این دیدار شروع شد، گفت: »در این 
ی و اقتصاد  اردو بـــه روح الله دهقانی فیروزآبـــادی، معـــاون علمـــی، فنـــاور
دانش بنیان رئیس جمهور و همچنین سعید کرمی، مسئول نهاد نمایندگی 
مقام معظم رهبری در بنیاد ملی نخبگان گفتم که آخرین اهدای مدالی 
کـــه بچه هـــای المپیادی خدمـــت مقام معظم رهبری داشـــتند، مربوط به 
ســـال 98 بود و بعد از گذشـــت 4، 5 ســـال چنین اتفاقی تکرار نشده و ما 
ی کرده و  یم که مدال های دانشـــجویان را جمع آور نیـــز ایـــن آمادگی را دار
تعـــداد بالایـــی از مدال هـــا را هم خواهیم داشـــت.« او ادامه داد: »نزدیک 
به 350 نفر از المپیادی ها که بعضا برخی از آنها دو مدال هم داشـــتند، 
ی شـــد و نامه ای از طرف بنیاد ملی نخبگان به  مدال هایشـــان جمع آور
دفتر مقام معظم رهبری ارســـال شد و درنهایت با پیگیری های مستمری 

که خود بنیاد و مجموعه نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها 
داشـــتند، بعد از 9 ماه این دیدار برگزار شـــد و از 15 روز پیش نیز کارهای 
اجرایی آن برای ارسال مدال ها را انجام دادیم. این دیدار هم با نماز ظهر 
و عصر به اقامت مقام معظم رهبری آغاز شـــد و دوســـتان هم نظرات شان 

را اعلام کردند.« 
دانشـــجوی ســـال پنجم پزشـــکی دانشگاه علوم پزشـــکی تهران و دارنده 
ی دانشجویی در رشته مدیریت نظام سلامت  مدال طلای المپیاد کشور
دوره پانزدهـــم بـــه حاشـــیه های جذاب ایـــن دیدار اشـــاره و تصریح کرد: 
یاد  »درخواســـت انگشـــترها از مقام معظم رهبری در دیدار روز گذشـــته ز
شـــده بود تا جایی که ایشـــان انگشت شـــان را نشـــان داده و عنوان کردند 
دیگر انگشتری ندارند اما حتما به هر کسی که این درخواست را داشته، 
انگشـــتری را هدیـــه می کننـــد. همچنین ایشـــان مدال هـــا را پذیرفتند اما 
که ارزشـــمند  گفتنـــد که ایـــن مدال ها را به خود بچه ها برمی گردانند؛ چرا
است تا این مدال ها در کنار خود بچه ها باشد.« او افزود: »یکی دیگر از 
اتفاقات جالب را هم باید صحبت یکی از فارغ التحصیلان دندانپزشکی 

دانشـــگاه علـــوم پزشـــکی تهـــران و حافظ کل قرآن دانســـت کـــه علی رغم 
اینکه صحبت کردن او از قبل هماهنگ نشده بود، اما وقتی درخواست 
صحبت داشـــت، مقام معظم رهبری با این درخواســـت موافقت کردند. 
صحبت هـــای ایـــن فارغ التحصیل مورد تایید رهبری قرار گرفت. در این 
دیدار مطالب مختلفی هم مطرح شد و با وجود اینکه هر سال در اواخر 
یـــم، اما حال و هوای دیدار دیروز  مهـــر مـــاه دیدار نخبگان با رهبری را دار

بسیار متفاوت بود.« 
یاوراحمدی درباره صحبت هایی که از سوی خودش مطرح شد، گفت: 
»بنده به عنوان نماینده مدال آوران المپیادهای دانشجویی کشور نکاتی 
را در این دیدار مطرح و عنوان کردم المپیادها، متولی یکپارچه و واحدی 
در کشـــور ندارند و هر کســـی یک المپیادهایی را انتخاب و آن را دنبال 
می کند. یعنی هماهنگی بین دستگاه های مختلف در این حوزه وجود 
نـــدارد و همین مســـاله باعث می شـــود تا مدال آوردن یـــا نمره خوبی را در 
کنکور کســـب کردن، به عنوان پایان مســـیر رشـــد یک فرد تلقی شود و این 
که بعد از کســـب مدال، دیگر کســـی با فرد  یک واقعیت تلخ اســـت؛ چرا

ی ندارد.«  مدال آور کار
دانشـــجوی پزشـــکی دانشگاه علوم پزشـــکی تهران و دارنده مدال طلای 
یـــت نظـــام ســـلامت دوره  ی دانشـــجویی در رشـــته مدیر المپیـــاد کشـــور
پانزدهم با بیان اینکه متاســـفانه بعد از کســـب مدال، به اصطلاح بچه ها 
یتیـــم می ماننـــد و کســـی پیگیری جذب آنها در دســـتگاه های مختلف 
کید مقام معظم رهبـــری قرار گرفت  را نمی کنـــد، افـــزود: »این مهم مـــورد تا
و دو بار به این مســـاله اشـــاره کردند که کســـب مدال پایان مســـیر نیست 
و بایـــد یـــک تولیـــت یکپارچه ای مســـائل مربـــوط بـــه المپیادهای علمی 
ی پیگیری کند.« او  ی و جهانی را در لایه دانشـــجویی و دانش آموز کشـــور
خاطرنشان کرد: »همه دانشجویان صحبت های تخصصی خودشان را 
مطرح و در انتها درخواســـت های شـــخصی هم داشـــتند. اما در ابتدای 
مراســـم همه دانشـــجویان مســـائل و مشـــکلات را مطرح می کردند که در 
حوزه های پزشکی، المپیادهای علمی، فلسفه علم و وحدت علوم و حتی 
کمک هایی که دوستان پزشک می توانند در حوزه فلسطین انجام دهند 
ازجمله موضوعاتی بود که از سوی دانشجویان در این دیدار مطرح شد.« 

رتبه دوم المپیاد مدیریت نظام سلامت دوره پانزدهم: 

از عدم به کارگیری نخبگان برای مدیریت نظام سلامت گلایه کردیم

 
محمدحسین علی بیگی، فارغ التحصیل پزشکی دانشگاه علوم پزشکی 
تهـــران و دارنـــده مـــدال نقـــره و رتبـــه دوم المپیاد مدیریت نظام ســـلامت 
دوره پانزدهم با بیان اینکه اواســـط ســـال گذشـــته، جمعی از مدال آوران 
دانشـــجویی حوزه های مختلف، نامه ای را خطاب به مقام معظم رهبری 
ی هم به این حرکت ملحق  نوشـــته و بعد از آن نیز مدال آوران دانش آموز
شدند که درنهایت به دیدار روز گذشته منتهی شد، گفت: »دانشجویان 
و دانش آموزان از نگاه خودشان، نقطه نظرات شان را نسبت به موضوعات 
مختلف ازجمله جایگاه نخبگان و مســـاله پیشـــرفت کشور مطرح کرده 
و بعضـــا دغدغه های شخصی شـــان را نیز طـــرح می کردند. در مقابل نیز 
مقام معظم رهبری صحبت ها را به طور کامل شنیده و پاسخ هایی را نسبت 

کید بر اینکه ما یک کار کارشناســـی را در  بـــه آنهـــا مطـــرح کردند.« او بـــا تا
حوزه نظام ســـلامت و نظم نوین جهانی انجام داده بودیم که آن را تقدیم 
رهبـــری کردیـــم و ایشـــان نیز عنوان کردند که این طرح را مورد بررســـی قرار 
می دهند، تصریح کرد: »مقام معظم رهبری نیز صحبت هایشان را در چند 
محور مطرح کردند که یکی از آنها بحث رشد علمی بود. ایشان گفتند از 
دهه 80، سرعت رشد علمی مان دچار یک جهش خوب شد و آمارهای 
جهانی نشان می داد که رتبه رشد پیشرفت علمی کشور چند برابر متوسط 
کید ایشان آن بود که صرف سرعت پیشرفت کفایت  جهانی بوده، اما تا
نمی کند و باید خود پیشرفت هم رخ دهد و از آنجایی که از گذشته یک 
یم، هنوز به خط مقدم این حوزه نرسیده ایم  عقب ماندگی در این حوزه دار
و نخبگان باید به این نقطه برســـند. همچنین مقام معظم رهبری به این 
مساله اشاره کردند که در اواخر دهه 90، افتی را در مباحث علمی داشتیم 
، سه سال اخیر حرکت هایی برای بازگشت به ریل اصلی  و با اینکه در دو
انجام شـــده، اما کافی نیســـت.« رتبه دوم المپیاد مدیریت نظام سلامت 
دوره پانزدهم تصریح کرد: »مقام معظم رهبری در بحث استقلال کشور نیز 
ی اســـلامی در بحث نظم  مباحثی را مطرح و عنوان کردند نظام جمهور
نوین جهانی، حرف برای گفتن دارد و حرف نیز در دنیا شنیده می شود، 
ی آن حســـاب  هرچند برخی این حرف ها را قبول نداشـــته باشـــند اما رو
می کننـــد. همچنیـــن درباره بحـــث جوانان نیز گفتند عمیقـــا به جوانان 
اعتقـــاد دارم و هرچنـــد شـــاید خیلی ها باشـــند حتی در میان مســـئولان 

یادی به آنها  کـــه نمی تواننـــد ارزش و  انگیزه جوانـــان را درک کنند و امید ز
ندارنـــد، امـــا بنده به جوانان امیدوار هســـتم.« علی بیگی اظهار داشـــت: 
»یکی از نخبگان درباره معیار انتخاب و بحث مشارکت در انتخابات 
پیش رو سوال کرد که رهبری در پاسخ به او گفتند انتخابات برای کشور 
بســـیار مهم بوده و در درجه اول نیز بحث مشـــارکت مهم اســـت و هرچه 
ی و خانوادگی بحث مشـــارکت را  می توانید در محیط دانشـــجویی، کار
ک ها نیز ایشـــان گفتند نگاه کنید که چه کســـی  افزایش دهید. درباره ملا
ک هـــای انقلاب نزدیک تر بوده و ایـــن توانایی را دارد که در جهت  بـــه ملا
گر کاندیداها را از این منظر بررسی کنید،  ک های انقلاب کار کند و ا ملا
کید کرد: »در کنار طرحی که  می توانید انتخاب خوبی داشته باشید.« او تا
ارائه دادیم، پیرامون نقش نخبگان در مدیریت نظام سلامت هم نکاتی را 
مطرح کردیم. گفتیم که نخبگی یک نقطه نبوده بلکه یک مسیر به شمار 
می رود و نخبگان باید توانمند شوند، یعنی این کار هم از سوی نخبگان 
دنبال شود و هم از سوی مسئولان باید لحاظ شود تا پذیرای ظرفیت های 
نخبگان باشـــند. از آنجایی که ما به صورت ویژه در حوزه علوم پزشـــکی 
کار کرده بودیم، گفتیم شـــاید در بحث فنی و مهندســـی در اســـتفاده از 
نخبـــگان جلوتـــر باشـــیم اما در حوزه علوم پزشـــکی به خصوص در حوزه 
یم، به نظر  یـــت نظام ســـلامت که ما یک المپیـــاد مخصوص هم دار مدیر
می رســـد چندان بهایی به مدال گیرندگان داده نمی شود و روز اختتامیه 
المپیـــاد گویـــی پایان کار با المپیادها از ســـوی وزارت بهداشـــت و بنیاد 

نخبگان است و باید این مسیر اصلاح شود.« رتبه دوم المپیاد مدیریت 
نظام سلامت دوره پانزدهم تصریح کرد: »بخش دیگر صحبتم درباره نظام 
ســـلامت در نظم نوین جهانی بود و عنوان کردیم که در این نظم، یکی از 
ی قرار  کاو نقاط قوت کشور بحث سلامت است و باید این حوزه را مورد وا
دهیم و این کار نیز توسط مسئولان که شاید دچار روزمرگی شده باشند 
و به اجرائیات می پردازند، ممکن نیســـت و نخبگان نظام ســـلامت این 
ی این حوزه کمک کنند. یعنی اینکه ما باید  کاو ظرفیـــت را دارنـــد تـــا به وا
نگاه مان را از کشور به سطح منطقه ببریم و گفتم کشورهایی مانند عمان، 
امـــارات، ترکیـــه و قطر بیمـــاران بین الملل را جذب می کنند و برنامه های 
متعددی در این حوزه دارند. البته مقام معظم رهبری گفتند چون توانایی 
آنها از درون نمی جوشـــد، نمی توانند به توفیق کامل در این حوزه دســـت 
ی انســـانی  پیدا کنند و ایران به واســـطه حضور نخبگان و توانمندی نیرو
قطعا از این کشـــورها جلوتر اســـت.« علی بیگی خاطرنشان کرد: »در این 
دیدار گفتم بهتر است در مدیریت نظام سلامت نیز از ظرفیت نخبگانی 
که اختصاصا در این حوزه مورد ســـنجش قرار گرفته و بعدا به آنها مدال 
داده می شود، استفاده کرد. اما بعد از اینکه مدال گرفته ایم، خبری از ما 
یم را در بحث مدیریت  گرفته نشـــد درحالی که مایل بودیم دانشـــی که دار
یم. همچنین درخواست شخصی هم داشتم و چون  نظام سلامت بگذار
قرار بود همســـرم در این دیدار حضور داشـــته باشـــد اما به علت کم بودن 

فضا این امکان فراهم نشد، از ایشان انگشتری برای همسرم گرفتم.« 

زهرا رمضانی
خبرنگار گروه دانشگاه 


